





國際廚師日2015

扶康會很榮幸獲香港廚師協會邀請,再次成為「國際廚師日」的受惠 機構。近400位服務使用者於2015年10月21日到訪香港迪士尼樂園酒店, 品嚐由數十位大廚製作的高質素自助午餐。

香港廚師協會當日派出數十位於高級食府工作的大廚坐陣,連同迪士尼義 工隊合共逾百人,場面宏大,藉此傳遞他們對殘疾人士及智障人士的愛與 關懷。本會感謝他們對本會服務的認同和肯定。

著名魔術師Harry哥哥(王者匡先生)、歌手龍小菌小姐、藝人林祖輝先 生及姚嘉妮小姐亦到場支持。Harry哥哥及龍小菌小姐分別為服務使用者 表演魔術和獻唱。而林祖輝先生及姚嘉妮小姐則與各參加者玩遊戲及派禮 物,增添不少歡樂氣氛。除此之外,迪士尼義工隊與各參加者一起拍攝照 片、繪畫及玩遊戲,令氣氛更加熱鬧。

活動完結前,香港廚師協會與迪士尼義工預備了禮物送給各參加者,令大 家十分驚喜,度過了一個十分美滿的下午。

International Chefs Day 2015

Fu Hong Society was honorably invited by the Hong Kong Chefs Association to be a beneficiary of the "International Chefs Day" again. On 21 October 2015, nearly 400 service users went to Hong Kong Disneyland Hotel. They enjoyed a high quality buffet lunch and professional services of the chefs.

Hong Kong Chefs Association continued their spirit of serving community. More than 50 chefs from high-class restaurants and Disney VoluntEARS joined this great activity and showed their love and concern for those service users. We were thankful for their recognition and support to our services.

Mr. Harry WONG, renowned magician, Ms. LUNG Siu-kwan, singer, Mr. Thomas LAM and Ms. Claire YIU,

artists also supported this event. Mr. Harry WONG and Ms. Lung Siu- kwan performed magic and sang respectively. While Mr. Thomas LAM and Ms. Claire YIU played games with and gave gifts to the participants, which brought lots of fun and joy. Besides, Disney VoluntEARS took photos, arranged drawings and games for the participants, making a more cheerful and mirthful atmosphere.

Towards the end of the event, the service users received souvenirs from the Hong Kong Chefs Association and Disney VoluntEARS. They all had an enjoyable afternoon full of surprises.